

MINUTES OF PROCEEDINGS

TUESDAY, OCTOBER 22, 1974

(3)

[Text]

The Standing Committee on External Affairs and National Defence met this day at 8:05 o'clock p.m., the Chairman, Mr. Dupras presiding.

Members of the Committee present: Mr. Anderson, Miss Bégin, Messrs. Bussières, Crouse, Cyr, Dupras, Fairweather, Francis, Gendron, Haidasz, Hopkins, Lapointe, Leggatt, Macquarrie, McCleave, McKinnon, Munro (*Esquimalt-Saanich*), Pelletier (*Sherbrooke*), Philbrook, Roberts, Roche, Stewart (*Marquette*), Stollery and Wenman.

Other Members present: Messrs. Blackburn, Herbert, Kaplan, Lachance, Loiselle (*Chambly*), Maine, and McKinley.

Appearing: The Hon. Allan J. MacEachen, Secretary of State for External Affairs.

Witnesses: From the Department of External Affairs: Messrs. L. J. O'Toole, Assistant Under-Secretary; Arthur Andrew, Acting Under-Secretary.

The Committee resumed consideration of its Order of Reference relating to the Main Estimates for the fiscal year ending March 31, 1975.

The Chairman called the Votes under the External Affairs Department: Votes 1, 5 and 10 relating to Canadian Interests Abroad Program, Vote L15 relating to Passport Office Revolving Fund and Vote 20 relating to World Exhibitions Program.

The Minister made a statement and answered questions.

The witnesses also answered questions.

At 10:00 o'clock p.m., the Committee adjourned to the call of the Chair.

Le greffier du Comité

Gabrielle Savard

Clerk of the Committee

PROCÈS-VERBAL

LE MARDI 22 OCTOBRE 1974

(3)

[Texte]

Le Comité permanent des Affaires extérieures et de la défense nationale se réunit aujourd'hui à 20 h 05, sous la présidence de M. Dupras.

Membres du Comité présents: M. Anderson, M^{lle} Bégin, MM. Bussières, Crouse, Cyr, Dupras, Fairweather, Francis, Gendron, Haidasz, Hopkins, Lapointe, Leggatt, Macquarrie, McCleave, McKinnon, Munro (*Esquimalt-Saanich*), Pelletier (*Sherbrooke*), Philbrook, Roberts, Roche, Stewart (*Marquette*), Stollery, Wenman.

Autres députés présents: MM. Blackburn, Herbert, Kaplan, Lachance, Loiselle (*Chambly*), Maine et McKinley.

Comparaît: L'hon. Allan J. MacEachen, Secrétaire d'État aux Affaires extérieures.

Témoins: Du ministère des Affaires extérieures: MM. L. J. O'Toole, sous-secrétaire adjoint; Arthur Andrew, sous-secrétaire suppléant.

Le Comité poursuit l'étude de son Ordre de renvoi portant sur le budget des dépenses pour l'année financière se terminant le 31 mars 1975.

Le président met en délibération les crédits du ministère des Affaires extérieures: les crédits 1, 5 et 10 concernant le Programme des intérêts du Canada à l'étranger, le crédit L15 concernant le Bureau des Passeports—Fonds renouvelable, et le crédit 20, concernant le Programme des expositions universelles.

Le Ministre fait une déclaration et répond aux questions.

Les témoins répondent aux questions.

A 22 heures, le Comité suspend ses travaux jusqu'à nouvelle convocation du président.